
Tilstede : Hans Asmussen, Inge Holding, Pia Andersen, Peter Windum, Tove Mortensen, Ulla Lund Nielsen, Mads 
Houman, Gitte Hein, Martin Frilander, Hans Rasmussen og Helle Berg Rasmussen. 

Afbud fra : Ole Hansen og Mie Nørby Larsen 

Hovedbestyrelsen præsenterede sig for de nyvalgte, og TM fortalte at det fremover er Gitte Ankersen der repræsenterer 
badminton. 

1. Konstituering af formand, næstformand, sekretær og kasserer. 

Formand: Hans Asmussen 
Næstformand : Hans Rasmussen 
Sekretær : Helle Berg Rasmussen 
Kasserer : Ulla Lund Nielsen 

2. Repræsentanter til diverse poster. 

Støtteforeningen : HA, ULN og HBR 
Kulsviergårdens bestyrelse og administration: HR 
Cafeteriaudvalget : HR 
HSI : HA 
FogS : HBR 
Skolekontakt : MNL 
”Brug skolen” : ULN 
Kontakt-37 : PW 
Internet : PW 
Lokalrådet : HA 

3. Godkendelse af referat fra mødet den 3. Maj samt nærværende dagsorden. 

Referat af den 3. maj 2004 godkendt  
Dagsorden til dette møde blev godkendt. 

4. Opfølgning på generalforsamlingen samt underskrift af revisionsprotokollen. 

HA takkede for den gode planlægning af arrangementet. Det var en rigtig god tur. 

ULN gennemgik revisionsprotokollen. 
Der var kommentarer til vores procedure omkring hensættelser og disses kontering. ULN fremlagde ny metode som 
anvendes ved næste regnskabsaflæggelse. 

FogS nedlægges som selvstændig afdeling og ULN aftaler økonomi med Per Thomsen. 

 
5. Fastsættelse af årets mødedatoer. 

Mandag den 16. August 2004 kl. 19.30 
Tirsdag den 7. September 2004 kl. 19.30 
Onsdag den 6. Oktober 2004 kl. 19.30 
Torsdag den 4. November 2004 kl. 19.30 
Juleferie 
Tirsdag den 4. Januar 2005 kl. 19.30 
Onsdag den 2. Februar 2005 kl. 19.30 
Torsdag den 3. Marts 2005 kl. 19.30 
Mandag den 4. April 2005 kl. 19.30 
Tirsdag den 10. Maj 2005 kl. 19.30 



Generalforsamling lørdag den 28. Maj 2005 

6. Alsønderup Åben den 18. September 2004. 

HA har sendt mail med indslag til ”avisen” der laves omkring arr. 
Fodbold har fået flyttet deres kampe som nu spilles på hjemmebane kl. 14 og 16 
Bemanding af boderne drøftes på mødet i august md. 

7. Meddelelser fra formand, næstformand, sekretær og kasser. 

Formand: Oplyste at hvis enkelte afdelinger skulle bruge busser til kørsel var Simm’s det pt.  
bedste tilbud 

Næstfm: Intet 

Sekretær : Intet 

Kasserer: Intet 

Herefter en kort orientering fra enkelte afdelinger: 

Håndbold : Afdelingen har fået et herrehold på benene. Aftalt med fodboldafd. at de benytter  
deres tid i hallen om mandagen indtil de starter i oktober. 
PA mailer til Winni med kopi til HR 

Badminton :  
-Afdelingen mangler en børnetræner (træning onsdag og fredag) 
-Mangler at bestille weekendtider på Kulsviergården 

Kulsviergården: 
-ULN orienterede omkring arbejdet med ansættelse af ny forpagter 

Fleecetrøjer: 
-PW oplyste at de sidst bestilte fleecetrøjer til de nye i de enkelte udvalg var kommet.  
Trøjerne kan afhentes hos PW efter aftale. 

Fodbold : 
-Det nye glasskab er kommet. Afventer pt. opsætning. 

 
8. Eventuelt. 

Intet. 

 
Mødet hævet kl. 19.55 
Helle Berg Rasmussen 

  

  

 


